
                                                           

 

Under årets vårdöverenskommelsearbete har en fråga dykt upp gällande en ny 

medicinsk riktlinje, vilket ledde till en förändrad gränsdragning beträffande ansvaret för 

barn över 6 år med neuropsykiatriska funktionshinder. Detta ledde i sin tur till förslag 

om en omfördelning av resurser mellan habilitering och hälsa, och barn- och 

ungdomsmedicin. Vi såg då risker med att minskade resurser på habilitering och hälsa 

skulle innebära svårigheter att genomföra den tidiga intensivträning för barn 0-5 år 

med neuropsykiatriska funktionshinder som är så viktig för deras utveckling och 

möjligheter att senare klara sin skolgård. Därför yrkade vi i HSS redan förra mötet den 

27 september på att denna överföring inte genomförs.  

 

Vårt yrkande bordlades trots att VÖK-arbetet var igång och frågan behövdes avgöras. 

Vi agerade under tiden för att få svar och bjöd in till samtal för att få en lösning för 

denna viktiga verksamhet, men våra bjudningar togs inte emot. Vi valde då att agera 

även lokalt i hälso- och sjukvårdsnämnderna och yrka på att denna överföring inte 

skulle ske, men även här fanns inga, eller möjligen lite smått spridda, besked om hur 

majoriteten ville i ärendet.  

 

Dagarna innan dagens sammanträde kommer den moderatledda majoriteten med ett 

eget ärende till sammanträdet, påfallande likartat vårt yrkande. När vi kommer med 

förslag som syftar till att få viktiga verksamheter att fungera väl så väljer majoriteten att 

skjuta upp frågorna. Hälso- och sjukvården tjänar bättre på breda politiska lösningar 

och dialog. Vi anser att detta ärende varit dåligt skött. Om det politiska spelet och 

taktik är viktigare för den moderatledda majoriteten än att finna konstruktiva politiska 

lösningar så anser vi det beklagligt. Sjukvården förtjänar bättre än så.   

 


